
 

Referat Orkland menighetsråd onsdag 17.januar 2024 

kl. 19.00 i Moe kirke. 

 
Møtet var i prestesakristiet. 
 

Menighetsrådet  Rolle Epost  Telefon  Status  

Valgte medlemmer 

Øystein Fagerli Leder for ett år oystein.fagerli@gmail.com 416 93 278 Møtte 

Anna Lisa Hoseth Nestleder for ett år alhoseth@hotmail.com 93844833 Forfall 

Noralf Ljøkjel Kasserer noralf.ljokjel@gmail.com  90851459 Møtte  

Kari E Tronvoll Sekretær kari.tronvoll@outlook.com 95112040 Møtte 

Noralf Ljøkjel Fellesrådet Noralf.ljokjel@gmail.com 908 51 459 Møtte 

Unni Knutsen Kvåle  Fellesrådet, vara unnikva@online.no  90973343 Møtte  

Lars Øyvind Fagerli Medlem bakbremsa@hotmail.com 48020218 Møtte 

Unni Gjønnes Hoffsbakken Medlem unnieg@hotmail.com  90527006 Møtte  

Eva Belsvik Medlem  Eva-belsvik@hotmail.com 95723895 Møtte   

Prest 

Åse Rugland Sokneprest Ar357@kirken.no  986 25 418 Møtte 

Valgte varamedlemmer 

Kåre Estenson Westgård  1.vara  kare@westgard.no  97738788 Forfall 

Bente Høston Bostad 2.vara bbostad@online.no 91311217 Møtte  

Elin Kristina Østlund 3.vara Elinostlund23@gmail.com  96610277 Ved behov 

Unni Helene Lystad 4.vara unnihlystad@hotmail.com  97011974  Ved behov 

 
 
 
Godkjenning av innkalling og sakliste.  
 
Saker til eventuelt:  
-Elin og Carl Erik Østlund Skjølberg ønsker å ha en konsert i kirka 
-Saker til menighetsblad og hjemmesiden til Orkland menighet 
 
Åpning og servering: 
Åpning: Kari, som minnet oss på det store som ligger i Guds velsignelse. 
Servering: Noralf  
 
Referatsaker: 

• Diverse fra posthylla på kirkekontoret lagt ut i møtet.  

• Noralf orienterte fra Fellesrådet. Arnt Helge setter pris på å få referat fra menighetsrådet, har sakene vi 
har drøftet på prioriteringslista si.  

• Invitasjon til 50-årsjubileum for Kirkens SOS, Trøndelag, sendt på e-post til menighetsrådets 
medlemmer. 

• Fastsatt dato for frivillighetsfest 2024 til 14.februar kl 19.00 i Orkdal menighetshus 

• Grendekontaktmøte ble avholdt onsdag 10.januar sammen med diakon Ingrid, der besøk til 
menighetens jubilanter ble fordelt 

• Oversikt over medlemmer i råd og utvalg var medsendt e-post med referat fra forrige møte. Noen 
rettelser på e-postadresser og telefonnummer. 

• Bra oppslutning om «Vi synger julen inn»og gudstjenesten på juleaften. Normalt, men lite frammøte 1. 
juledag, og noen færre enn normalt på nyttårsaften.  
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• Etter avtale med 1.vararepresentant Kåre E Westgård skal han fortsatt motta sakliste til alle møter i 
menighetsrådet, men han vil gi beskjed de gangene han eventuelt kan møte. Det medfører at 
2.vararepresentant Bente Høston Bostad blir den som møter som vara i alle møtene. 

• Neste gudstjeneste i Moe er 4. februar 
 
 
Sak 1/2024: Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Referatet godkjent, og det ble noen endringer i e-postadresser og telefonnummer på lista over råd og 
utvalg som ligger under menighetsrådet 

 

Sak 2/2024: Menighetens årsfest 2024 

• Dato fastsatt til søndag 10.mars kl.19.00 

• Forslag til gjestetaler og tema: 
Babymassasje og barnesang, Liv Randi 
SoulKids, Eldri Fagerli Susort 
Ungdomsarbeid og konfirmantarbeid, Tonje Stølan, kanskje alle tre sammen om menighetens barne- og 
ungdomsarbeid. Øystein spør. 
Kirkens sos, Øyvind Brastein tidl prest på Østmarka som et alternativ. 

• Vi inviterer ansatte på kirkekontoret også i år. 

• Takk og blomster til medvirkende i årsfesten. 

• Musikkinnslag ved kantorene og kveldstanker ved prost Dagfinn. Øystein spør. 

• Årsmelding og regnskap klargjøres av sekretær og kasserer for godkjenning i menighetsråd på møtet i 
februar. 

• Rapport fra eldretreffa. 

• Informasjon fra menighetsrådet om tiltak som er gjort og planer framover. 

• Bevertning. Vi fastsetter meny og fordeler ansvar for innkjøp, mat, servering og kjøkkenansvar på møtet 
i februar. 

• Bekjentgjøre festen gjennom facebook, Åse tar ansvar for det. Ellers i menighetsbladet, plakater og 
under kunngjøringer i kirka. 

 
 
Sak 3/2024: Innsamling av kirkekollekt 
Menighetsrådet gjorde et vedtak i høst som viste seg å være vanskelig å praktisere. Det medfører at vi må ta 
stilling til hvordan vi ønsker at dette skal løses framover. 
Bakgrunn for saken er dette at kirka også har tatt i bruk Vipps ved ofringer. Et stort flertall gir dermed sin gave 
ved å vippse, men det er fortsatt noen som foretrekker kontanter. 
Aktuelt å vurdere som supplement til Vipps: 

• Ofring rundt alteret som tidligere 

• Ofring i offerposer ved utgangen og ved kirkekaffen (maks varighet: 10 min. Dersom dette skulle bli 
aktuelt, må vi legge dette som en tilleggsfunksjon for forsangere siden verter serverer kirkekaffe. 

• Ofring med offerposer i benkeradene. Dette oppleves av mange verter som uegnet, spesielt på 
samlinger med forholdsvis få til stede. 

• Gå bort fra andre løsninger enn Vipps 

• Låsbar kasse på begge sider ved utgangen – Anna Lisa har ansvar for å finne aktuell løsning 
 
Vedtak: Vi sørger for to låsbare kollektbøsser, primært i smijern på stolpene ved utgangen i tillegg til Vipps for 
innsamling av kollekt under eller etter gudstjenestene. Lars Øyvind og Anna Lisa får jobben med å bestille 
bøssene, evnt lakkere og henge opp. 
 
 
Sak 4/2024: Ulike legater som menighetsrådet disponerer (se vedlegg) 

• Vi fikk en gjennomgang av formål og status slik saken sto da den ble behandlet i menighetsrådets møte i 
januar 2020 

• Vi sammenholdt dette med de talla vi ble presentert av kasserer i vårt møte i november 2023 



• Dette ble til informasjon, men det gir rådet mulighet til å tenke over hvilke tiltak som det er aktuelt å 
finansiere gjennom de midlene vi disponerer. 

• Det gjøres vedtak i et nytt møte, etter at eventuelle forslag er grundig forberedt og behandlet. 

• Noe av legatene kan slås sammen og finansiere beplantning og vannposter ved kirka. 
Kirkegårdskomiteen vil jobbe videre med dette. 

 
 
Sak 5/2024: Fastsetting av størrelse på støtte fra konto «Orkdalsspillet» 

• I sak 15/2020 hadde menighetsrådet følgende behandling i denne saken 
Bakgrunn for saken: 

• Menighetsrådet har allerede vedtatt at vi skal gå aktivt ut for å gjøre disse midlene kjent for de som er i 
aktuell målgruppe for å søke om tilskudd. 

• Status på konto er nærmere 70 000 kroner. En leir over ei helg vil normalt koste 1000 – 1200 kroner, 
noe varierende ut fra alder og aktiviteter. Kostnad med et aktuelt kursopplegg for barn og unge vil 
variere noe mer. 

Vedtak: 

• Menighetsrådet vedtar å gi leirstøtte eller støtte til kurs/ledertrening for barn og unge på kr 500 pr barn 
pr arrangement 

• Barn som på grunn av lav alder deltar gratis på arrangement, er ikke berettiget støtte. 

• Støtten utbetales mot kopi av kvittering for betalt faktura. 

• Søknader til andre formål som kan være berettiget støtte vurderes av menighetsrådet fra gang til gang. 
 

Ny behandling i dagens møte, 17.januar 2024: 

• Fire år er gått og vi kan se status pr i dag i den oversikten vi fikk fra kasserer i vårt møte i november 
2023. Kontoen pr i dag viser ca. 52 000 kroner mot ca. 69 000 kr for 4 år siden, en årlig belastning på noe 
over 4 000 kroner 

• Vi vurderer om dette vedtaket skal videreføres eller om det er behov for å gjøre endringer. 
 
Forslag til vedtak: 

• Vi presenterer muligheten for støtte gjennom vår egen hjemmeside for Orkland menighet, samt 
informerer ledere i kristelig aktivitet for barn og unge.  

• Vi presiserer at de som er berettiget til støtte er barn og unge (2 – 18 år) som deltar på 
leirer/kurs/ledertrening i kristen regi, og at støtte utbetales fra kasserer mot kvittering for betalt 
faktura. Hjelpeledere på konfirmantleir er berettiget støtte. 

• Vi fastsetter støttebeløpet til kr 300 pr barn/ungdom pr arrangement. 
 
Vedtak:  

• Vi presenterer muligheten for støtte gjennom vår egen hjemmeside for Orkland menighet, samt 
informerer ledere i kristelig aktivitet for barn og unge. Kari tar ansvar for at det kommer på 
hjemmesiden. Det bør også lages en folder som kan legges i våpenhuset. 

• Vi presiserer at de som er berettiget til støtte er barn og unge (2 – 18 år) som deltar på 
leirer/kurs/ledertrening i kristen regi, og at støtte utbetales fra kasserer mot kvittering for betalt 
faktura. 

• Vi fastsetter støttebeløpet til kr 500 pr barn/ungdom pr arrangement, inntil 2 ganger pr år pr person. 
 
 
 

 
Sak 6/2024: Møte med medarbeidere i vår lokale kirke. 

• Det vil være naturlig at menighetsrådet møter de ansatte i vår lokale kirke til en presentasjon og kort 
samtale i våre møter utover i året. 

• Følgende er aktuelle:  
▪ Prost, diakon, kateket, menighetspedagog 
▪ Kantorer, klokkere 



▪ Kirkeverge, avdelingsleder bygg/anlegg og avdelingsleder gravplass 
 

Forslag til vedtak:  

• Vi inviterer ansatte til presentasjon og en kort samtale i våre møter framover. Rekkefølge fastsettes ut 
fra hvilke saker vi har til behandling i våre møter. 

• Vi inviterer prost Dagfinn Thomassen til møtet i februar. 
 
Vedtak: som forslaget  

• Vi inviterer ansatte til presentasjon og en kort samtale i våre møter framover. Rekkefølge fastsettes ut 
fra hvilke saker vi har til behandling i våre møter. 

• Vi inviterer prost Dagfinn Thomassen til møtet i februar. 
 

 
 
Sak 7/2024: Praktiske oppgaver. Status pr midten av november måned. 

• Nødutgang nord er ikke ferdigstilt 

• Gjerde ved garasje ikke satt på plass. 

• Toalettet i bårehuset stengt for vinteren. Vi avventer innspill fra kirkekontoret vedrørende plan for 
renovering og renhold slik at vi kan ta det i bruk fra mai 2024. 

• Oppjustering av vannpostene på kirkegården. Sak oversendt til kirkekontoret. Kirkegårdskomiteen 
holder saken varm 

• Bårehuset bør skrapes og males, spesielt behov i fronten. Kan dette være et dugnadsprosjekt? 

• Behov for gravsted-plakat, over feltene på kirkegården, til å henge på tavle i portrommet inn til 
kirkegården. Tavla kan muligens ha en QR-kode til registeret over de forskjellige gravstedene. 

 
Sak 8/2024: Eventuelt 

• Neste møte er fastsatt til den 28.februar kl. 19.00 i prestesakristiet 

• Menighetsrådet er positiv til en konsert i kirka med Elin Østlund og Carl Erik Skjølberg i løpet av våren 

• Saken om leirstøtte legges ut på hjemmesiden. Åse legger ut årsfesten på Facebook, Kari sørger for at 
den kommer med i menighetsbladet. Oversikt over medlemmer i rådet og underkomiteer rettes på 
hjemmesiden. 

 
Referent  
Kari E Tronvoll 
 
 
 
 
 
 


